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“They devoted themselves to the apostles’ teaching and to fellowship, to the 
breaking of bread and to prayer. Everyone was filled with awe at the many 
wonders and signs performed by the apostles. All the believers were together and 
had everything in common. They sold property and possessions to give to anyone 
who had need. Every day they continued to meet together in the temple courts. 
They broke bread in their homes and ate together with glad and sincere hearts, 
praising God and enjoying the favor of all the people. And the Lord added to their 
number daily those who were being saved.”  
 Acts 2:42-47 (NIV)  
 
 
 
“When they arrived at the house of the LORD in Jerusalem, some of the heads of 
the families gave freewill offerings toward the rebuilding of the house of God on its 
site. According to their ability they gave to the treasury for this work 61,000 darics 
of gold, 5,000 minas of silver and 100 priestly garments. The priests, the Levites, 
the musicians, the gatekeepers and the temple servants settled in their own towns, 
along with some of the other people, and the rest of the Israelites settled in their 
towns.” 
 Ezra 2:68-70 (NIV)  
 
 
 
“This is what the LORD Almighty says: ‘These people say, “The time has not yet 
come to rebuild the LORD’s house.”’ Then the word of the LORD came through the 
prophet Haggai: ‘Is it a time for you yourselves to be living in your paneled houses, 
while this house remains a ruin?’ Now this is what the LORD Almighty says: ‘Give 
careful thought to your ways. You have planted much, but harvested little. You eat, 
but never have enough. You drink, but never have your fill. You put on clothes, but 
are not warm. You earn wages, only to put them in a purse with holes in it.’” 
 Haggai 1:2-6 (NIV)  
 
 
 

How To Join God’s Dream For His House: 
 
1.  Pursue a heart of _________________ over distraction.  
 
“But seek first his kingdom and his righteousness, and all these things will be given 
to you as well.”  Matthew 6:33 (NIV)  
 
Devotion flows from _________________.  
 
“Yet I hold this against you: You have forsaken the love you had at first. Consider 
how far you have fallen! Repent and do the things you did at first. If you do not 
repent, I will come to you and remove your lampstand from its place.”  
 Revelation 2:4-5 (NIV)  
 
 
2.  Chase a life of _________________ over convenience. 
 
“This is what the Lord Almighty says: ‘Give careful thought to your ways. Go up into 
the mountains and bring down timber and build my house, so that I may take 
pleasure in it and be honored,’ says the Lord.”  Haggai 1:7-8 (NIV)  
 
Commissioning is inspired by _________________.  
 
“‘The glory of this present house will be greater than the glory of the former house,’ 
says the LORD Almighty. ‘And in this place I will grant peace,’ declares the LORD 
Almighty.” Haggai 2:9 (NIV) 
 
 
 
3.  Choose a life of _________________ over being self-absorbed. 
 
“The kingdom of heaven is like treasure hidden in a field. When a man found it, he 
hid it again, and then in his joy went and sold all he had and bought that field.” 
 Matthew 13:44 (NIV)  
Significance is a statement of value.  
 
“From this day on I will bless you.” Haggai 2:19 (NIV) 
 
 

 
 

Take your next steps! 

1. devotion  2. love  3. commissioning 
4. vision  5. significance 
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 如何參與上帝對祂的殿的夢想： 
 
1.  追求_________________的心、而不是分心 
 
「你們要先求他的國和他的義，這些東西都要加給你們了。」 
  馬太福音 6:33 (和合本) 
奉獻源於_________________ 
 
「然而，有一件事我要責備你，就是你把起初的愛心離棄了。所以應當回想你是從
哪裏墜落的，並要悔改，行起初所行的事。你若不悔改，我就臨到你那裏，把你的
燈台從原處挪去。」 啓示錄 2:4-5 (和合本) 
 
 
2.  追求_________________的生命、而不是方便 
 
「萬軍之耶和華如此說：『你們要省察自己的行為。你們要上山取木料建造這殿，
我就因此喜樂，且得榮耀。』這是耶和華說的。」 哈該書 1:7-8 (和合本) 
 
被差遣源自_________________ 
 
「『這殿後來的榮耀必大過先前的榮耀。在這地方我必賜平安。』這是萬軍之耶和
華說的。」 哈該書 2:9 (和合本) 
 
 
3.  追求更有_________________的生命、而不是自我中心 
 
「天國好像寶貝藏在地裏，人遇見了就把它藏起來，歡歡喜喜地去變賣一切所有
的，買這塊地。」 馬太福音 13:44 (和合本) 
 
意義是一個價值宣言 
 
「從今日起，我必賜福與你們。」 哈該書 2:19 (和合本) 
 
 

 踏出你的下一步！  

1. 奉獻  2. 愛心  3. 被差遣  4. 異象  5. 意義  

 

 
 
 
 

上帝對祂教會的夢想 
「築夢」計劃（三） 

胡安迪牧師 
2025 年 3 月 15–16 日 

 
 
「他們恆心遵守使徒的教訓，彼此相通、擘餅和祈禱。使徒行了許多奇事神跡，眾
人就都懼怕。所有信的人都在一起，凡物公用，並且變賣產業和財物，按照各人的
需要分給他們。他們天天同心在殿裡恆切地聚集，一家一家地擘餅，存著歡樂和誠
懇的心用飯，又讚美神，並且得到全民的喜愛。主將得救的人，天天加給教會。」 
 使徒行傳 2:42-47 (新譯本) 
 
 
 
 
「有些族長到了耶路撒冷耶和華殿的地方，便為神的殿甘心獻上禮物，要重新建
造。他們量力捐入工程庫的金子六萬一千達利克，銀子五千彌拿並祭司的禮服一百
件。於是，祭司、利未人、民中的一些人、歌唱的、守門的、尼提寧並以色列眾
人，各住在自己的城裏。」 
 以斯拉記 2:68-70 (和合本) 
 
 
 
 
「萬軍之耶和華如此說：『這百姓說：「建造耶和華殿的時候尚未來到。」』那時
耶和華的話臨到先知哈該說：『這殿仍然荒涼，你們自己還住天花板的房屋嗎？』
現在萬軍之耶和華如此說：『你們要省察自己的行為。你們撒的種多，收的卻少；
你們吃，卻不得飽；喝，卻不得足；穿衣服，卻不得暖；得工錢的，將工錢裝在破
漏的囊中。』」 
 哈該書 1:2-6 (和合本) 
 


